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Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

s 3. sjednice Kulturnog vijeća Grada Ogulina održane 7. rujna 2023. godine u 

Velikoj dvorani Grada Ogulina, B. Frankopana 11 (I kat).  

 

Započeto u 13,00 sati. 

Sjednici su prisutni: Blanka Poljak Franjković, predsjednica, Anita Brozović Šolaić, 

ćlanica, Ana Krznarić, članica, Danko Gerić, član 

Ostali prisutni: Dalibor Domitrović, gradonačelnik, Mihaela Francetić, savjetnica za 

opće i pravne poslove, Sanja Kolić, zamjenica ravnateljice Centra za posjetitelje Ivanina kuća 

bajke 

 

Za sjednicu je predložen sljedeći  

 

D N E V N I    R E D  

1.  Usvajanje zapisnika s 2. sjednice 

2.  Razmatranje Prijedloga Strategije kulturnog turizma 

3. Obilježavanje 150 godina rođenja Ivane Brlić-Mažuranić (Ogulin, 18. travnja 

1874. – Zagreb, 21. rujna 1938.) 

4. Razno  

 

Ad.1). Predsjednica Kulturnog vijeća Blanka Poljak Franjković, otvara sjednicu, pozdravlja 

sve prisutne te daje na usvajanje dnevni red. Dnevni red usvojen je jednoglasno. Nadalje, 

Predsjednica daje na usvajanje zapisnik s 2. sjednice Kulturnog vijeća održane dana 27. 

veljače 2023. godine. Zapisnik s 2. sjednice Kulturnog vijeća usvojen je jednoglasno. 

 

Ad.2) Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik Dalibor Domitrović. Gradonačelnik 

Dalibor Domitrović poziva članove Kulturnog vijeća na razmatranje Strategije kulturnog 

turizma i davanje prijedloga vezanih uz prijedlog Strategije. U raspravi su sudjelovali Dalibor 



Domitrović, Blanka Poljak Franjković, Anita Brozović Šolaić, Ana Krznarić, Sanja 

Kolić i Danko Gerić.  

Blanka Poljak Franjković navodi kako je u prijedlogu Strategije Galerija „One“ u 

Pučkom otvorenom učilištu navedena kao galerijska djelatnost iako Pučko otvoreno učilište 

više ne obavlja istu djelatnost. Također, uz navedeni prijedlog koji će se dostaviti izrađivaču 

Strategije, navodi kako je potrebno razmotriti uvrštavanje drugih aktivnosti poput Auto kluba, 

izletišta Kneje u samu Strategiju. 

Ana Krznarić navodi kako je prijedlog Strategije opsežan, jasan i uključuje 

najvažnije segmente kulturnog identiteta i života Grada Ogulina. Međutim, ističe kako je 

određene dijelove potrebno dopuniti. 

Danko Gerić također predlaže određenu dopunu prijedloga Strategije, a poglavito na 

uvrštavanje glazbene umjetnosti. Isto tako, ističe kako bi trebalo osigurati praćenje provedbe 

Startegije. 

Dalibor Domitrović ističe kako se provedbeni programi Europske unije vrlo brzo 

mijenjaju pa se sukladno tome prilagođavamo natječajima na kojima se osiguravaju sredstva 

za provedbe različitih aktivnosti i mjera. 

Sanja Kolić smatra kako naglasak u Strategiji u dijelu koji se odnosi na Ivaninu kuću 

bajku treba staviti na pripovijedanje. 

Anita Brozović Šolaić pohvaljuje prijedlog Strategije  i također se slaže kako je 

potrebno naglasiti dio oko pripovijedanja. 

Članovi Kulturnog vijeća donijeli su jednoglasan zaključak kako je Prijedlog strategije 

Kulturnog turizma potrebno izmijeniti i dopuniti. Određuju rok za dostavu pisanih prijedloga 

koji će se odnositi na izmjenu predmetne Strategije, a koji će se dostaviti izrađivaču 

Strategije. 

Ad.3) Uvodno obrazloženje dala je predsjednica Blanka Poljak Franjković. Ističe 

kako je potrebno usmjeriti udruge u kulturi  na prijavu programa koje provodi Ministarstvo 

kulture i medija. Napominje kako je konačni rok za prijavu programa 5. listopada. Također, 

ističe kako Kulturno vijeće stoji na raspolaganju svim udrugama kao i samom Gradu Ogulinu 

ukoliko je potrebna pomoć oko prijave programa. 

Anita Brozović Šolaić navodi kako Gradska knjižnica i čitaonica Ogulin planira 

osmisliti noćenje učenika u prostorijama knjižnice povodom rođendana Ivane Brlić 

Mažuranić. Blanka Poljak Franjković smatra kako bi tema idućeg Festivala bajke mogla biti 

Ivana Brlić Mažuranić.   

Ad.4) Pod točkom razno, članovi Kulturnog vijeća raspravljali su o potrebi edukacije 

udruga o prijavama na Natječaje kao i o potrebi smanjenja dokumentacije kod prijavnog 

obrasca. 

Dovršeno u 14:20 sati. 

 

Zapisnik vodila:                                                       

                                                                     

Mihaela Francetić, mag.iur. 

PREDSJEDNICA 

 

Blanka Poljak Franjković, dipl. soc. i dipl. kro., v.r. 


